
Årsmöte 22/2-23 

Årsmötet inleddes med att ordförande Jan tände 

ett ljus och vi höll en tyst minut för de medlemmar 

som avlidit under året. 

 Olof Kortfält valdes till mötesordförande och 

Göran Andersson till sekreterare. 

Olof ledde oss med fast hand snabbt och effektivt  

igenom årsmöteshandlingarna. 

Föreningen har god ekonomi så årsavgiften är även 

fortsättningsvis 280 kr. 

Mötet beslutade att det ska serveras smörgås på  

månadsmöten och att avgiften därför höjs till 50 kr. 

Inga förändringar i styrelsen. Som tack för sitt arbete under 2022 fick de presentkort. 

Även kaffegrupperna fick varsitt 

presentkort. 



Också övriga funktionärer och våra två revisorer 

förärades med presentkort 

Efter kaffet samtalade Sten med kommunalråden 

Linda Larsson och Alexander Torin. 

Första frågan var hur Linda, som ledare för  

socialdemokraterna, kan styra kommunen utan 

att ha egen majoritet. Svaret blev samarbete med 

andra partier. 

Även Alexander menade att samarbete är  

nödvändigt. 

För Linda var skola och välfärd de två viktigaste frågorna och för Alexander trygghet och  

ekonomi. 

Sten tog upp frågan om äldrenämnd utifrån att Karlstads mål är att ha en äldreomsorg i  

världsklass och saknade svar på en remiss från Tingvalla. Linda menade att mycket är på gång 

men allt tar sin tid.  

Viktigt att all äldreomsorg har hög kvalité  antingen den drivs i kommunal eller i privat regi.  

Hemtjänstens kvalité kommer att höjas genom att den lämnar minutstyrning och övergå till 

tillitsstyrning och att personalen arbetar i team.  

 

Många fler frågor diskuterades bl.a. hur motverka ensamhet, den ökade digitaliseringen, som 

är ett stort problem för många äldre, tidningars ibland vinklade artiklar, som undergräver  

medborgarnas förtroende för politiker, vikten av ett väl fungerande KPR, kulturens betydelse 

för välfärden. 

Tiden gick fort men till slut var Sten tvungen att sätta punkt för fler frågor. Panelen tackades 

med varma applåder. 
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